
Waarom heb je destijds voor D66 
gekozen? 
Volgens mij bestaat er geen enkele 
partij waar je het altijd 100% mee eens 
bent. Maar D66 is voor mij het redelijke 
alternatief. Vooruitstrevend, groen en 
sociaal. Positief, met gezond verstand.

Welk verkiezingsthema gaat jou vooral 
aan het hart? 
Gelijke kansen! Als iedereen zijn talenten 
kan ontwikkelen en inzetten, zonder 
daarbij last te hebben van discriminatie, 
armoede of milieu, dan is dat winst 
voor de hele maatschappij. Voor echte 
kansengelijkheid zijn goed onderwijs en 
gezondheidszorg nodig, een fijn (t)huis 
en een gezonde leefomgeving. En niet 
te vergeten: brood op de plank! Genoeg 
inkomen om fijn te kunnen leven en niet 
alleen te óverleven. Ondernemers spelen 
hierbij een belangrijke rol. Zij lopen vaak 
voorop om nieuwe dingen te proberen 
en risico’s te nemen. Daarbij staan ze 
midden in de samenleving en zorgen voor 
werkgelegenheid voor onze inwoners. Een 
sterk en duurzaam bedrijfsleven draagt bij 
aan gelijke kansen. 

Hoe staat onze gemeente er voor, vind jij?
Hollands Kroon is een fijne gemeente 
om in te wonen, maar ik zie dat ook 
hier zaken onder druk staan. Er zijn te 
weinig betaalbare woningen, er is een 
groeiend tekort aan personeel en alles 

wordt duurder. En ook wij hebben last 
van de gevolgen van klimaatverandering 
en verslechtering van de natuur. Er is dus 
verandering nodig. We kunnen niet blijven 
doen wat we altijd deden. Ik geloof in 
omdenken en innovatie. Als we positief 
blijven en ons gezonde verstand gebruiken, 
dan kunnen we deze uitdagingen aan.

Hollands Kroon wil verder uitgroeien tot 
Agrarische Hoofdstad van de Toekomst. 
Kan dat wel, gezien de staat van de 
natuur?
Als raadslid heb ik al verschillende 
agrarische bedrijven bezocht. Het is 
indrukwekkend om te zien hoe deze 
ondernemers keihard werken aan 
de toekomstbestendigheid van hun 
bedrijf. Bijvoorbeeld via de ontwikkeling 
van klimaat neutrale bloembollen, of 
biologische landbouw, precisie landbouw 
en robotica. Dus ja, als de agrarische 
sector de kans krijgt - en neemt - om te 
verduurzamen, dan kan het. 

Wat zijn de plannen van D66 voor 
bedrijven?
Ondernemers moeten een eerlijke bijdrage 
leveren aan de maatschappij. Maar 
vergroening is een grote uitdaging, daar 
mogen zij best bij geholpen worden. D66 
wil een miljard euro per jaar investeren 
in groene productie en schone bedrijven. 
Daarmee helpen we ondernemers met het 
starten, laten groeien en verduurzamen 

van hun bedrijf. D66 wil ook fors investeren 
in een klimaat-neutrale landbouw in 
2040. En boeren moeten sterker kunnen 
staan tegenover de voedselindustrie 
en supermarkten en een eerlijke prijs 
krijgen voor hun producten. D66 hamert 
verder op minder regeldruk voor kleine 
ondernemers.

Heeft de gemeente ook een rol? 
De gemeente ondersteunt projecten 
in de agrarische sector, die duurzame 
bedrijfsvoering en innovatie stimuleren. 
Zoals watermanagement en circulaire 
landbouw. En we onderzoeken 
mogelijkheden voor een Agritech Campus, 
een plek waar bedrijvigheid, kennis 
en innovatie in de agrarische sector 
samenkomen.

Een sterk en duurzaam bedrijfsleven draagt bij aan gelijke kansen

Op woensdag 8 november 
organiseert D66 Hollands Kroon 

een discussieavond 
over een aantal belangrijke 

verkiezingsthema’s. 

Kijk op www.d66.nl/hollands-kroon 
voor meer informatie of geef je op 
via bestuur@d66hollandskroon.nl.

In de aanloop naar de verkiezingen voor de Tweede Kamer 
spreken we met enkele lokale politici. Deze week is het woord 
aan Judith de Git, raadslid en fractie voorzitter namens D66.  


